

# FORELDRE RÅDETS ARBEIDSUTVALG

Referat fra ordinært møte 23.11.2022

---

Ordinært FAU-møte ble avholdt 23.11.22 17:30 på Ågotnes skole.

## INNHold

### 1. ÅPNING AV MØTET

Nestleder åpnet møtet. Tilstede var:

Klasse	Representant 1	Representant 2
1A	Cecilie M Sørli	Erik Hjortland ( <i>Referent</i> )
1B	Nicolai Slinning	
2A	Stine Hogga Siljan	
2B		
3 trinn		
4A	Ragnhild Palmesen Nese	
4B	Stine Kårbø Østrem	
5A	Jade Elisabeth Støve	
5B	Stine Ada Ingvarsen	
6A	Oddvar Jakobsen ( <i>Nestleder</i> )	
6B		
7A	Ane Monsen Rong	
7B	Kristine Trones	
7C	Camilla	
SFO	Pavlina Kvamme ( <i>Kasserer</i> ) Silje	

### 2. OPPFØLGING FRA FORRIGE MØTE (26.10.22)

Refleksvester til arrangementer: **Aksjon:** Stine (4B) følger opp.

### 3. GJENNOMGANG AV SAKSLISTE

Ingen saksliste distribuert i forkant av møtet

### 4. EVENTUELT

#### 4.1: Ågotneshallen/uteområder:

**Aksjon:** Be om fremdriftsstatus via SU (Ansv: Nestleder)

#### 4.2 - Innspill til kulturplan for kommunen:

Øygarden kommune har startet arbeidet med 1) Plan for kultur, idrett og frivillighet; og 2) Plan for bustadsutvikling/bustadsosialt arbeid. Ved å bruke følgende link kan man her komme med innspill:

[Sei di meining på 1 - 2 - 3 - Øygarden kommune \(oygarden.kommune.no\).](http://oygarden.kommune.no)

**Aksjon:** Klasserepresentanter oppfordres til å dele denne linken på klassesidene, og oppfordre til at alle kan gi innspill her for uteområdene tilknyttet skolen. OBS: Svarfrist: 2. desember.

#### 4.3 - FAU budsjett:

Det er foreslått gjennomgang av budsjett. **Aksjon:** Gjennomgå på januar-møtet (Ansv. Nestleder i samråd med Kasserer).

#### 4.4 – FAU møtefrekvens:

Det er foreslått at FAU-møte bare gjennomføres ifm SU-møte. **Aksjon:** Fremmes for Administrasjonen (Ansv. Nestleder)

#### 4.5 – Julegave til personalet:

Det er besluttet at FAU arrangerer en felles gave på vegne av alle trinn til jul (gavekurv) for utlevering 12. desember. Det skal således ikke arrangeres gave til lærer fra den enkelte klasse i år. Kostnad kr 2.500 dekkes fra FAU-kassen. **Aksjon:** Innkjøp og utlevering (Ansv. Ane, 7A). Klasserepresentanter informerer klassene på klassesidene.

#### 4.6 – Engelsk Stavekontroll på Chromebook:

Flere har kommentert at ordforslag/stavekontroll automatisk dukker opp på Chromebook ved leksegjennomføring. Dette er ikke nødvendigvis ønskelig. **Aksjon:** Fremmes for Administrasjonen (Ansv. Nestleder).

#### 4.7 – Digitalt versus Analogt skolearbeid

Vi ønsker standardisering av bruk av digitale og analoge løsninger i skole og ved lekser. Generelt etterspør vi mer håndskrivning og mindre bruk av digitale bøker. Ønsker en forskningsbasert vurdering/begrunnelse for valg av nåværende modell. **Aksjon:** Fremmes for Administrasjonen (Ansv. Nestleder).

#### 4.8 Juleavslutning

Oppfordrer Administrasjonen til å ikke legge juleavslutning til Lucia-dagen fremover.

**Aksjon:** Fremmes for Adminstrasjonen (Ansv. Nestleder)

#### 4.9 Standardisering ved leie av gymsal og kantine

Vi opplever forskjellig praksis ift krav om depositum og krav om betaling ved leie av kantinen og gymsal, og ber om avklaring. **Aksjon:** Fremmes for Administrasjonen (Ansv. Nestleder).

### 5. AVSLUTNING AV MØTET

Møtet hevet 18:30.

---